

Referat af AKD-bestyrelsesmøde 08.05.2023

Beslutningspunkter er skrevet i kursiv.

Deltagere: Michael Hanghøj
Ole Mathiassen
Kim Skov Jensen
Carsten Vexel

Arbejdsgrupperepræsentanter: Simon Preisler
Henrik Oksholm

Afbud: Kuno Brodersen

Referent: Lene Svanebjerg

1. **Godkendelse af dagsorden**

Dagsordenen blev godkendt

2. **Opfølgende bemærkninger til det i forvejen godkendte referat fra sidste bestyrelsesmøde.**

Der var en kommentar til punkt b. Lene omformulerer tekst og sender til godkendelse pr. e-mail.

3. **Behandling af sager fra arbejdsgrupper:**

A: Sportsligt

- Udtagelseskriterie til events (Ole/Henrik)
 - Udtagelser til kommende events næste sæson, begge i Asien
Ungdoms-OL (2006-2007)
Junior VM (U21)
Kim motiverede punktet, der skal udfærdiges udtagelseskrav.
Bestyrelsen debatterede
 - OL-kvalifikationsperiode (starter med sæson 2023-24) og stipendiater
- Støtte/kompensation til atleter (Michael/Kim)
- Sportslige sager (Ole/Kim)

Bestyrelsen debatterede udfærdigelse af udtagelseskriterier, hvilke krav der skal stilles, blandt andet om der skal være fysiske krav.

Bestyrelsen bemyndigede Ole og Henrik til at udarbejde et oplæg til udtagelseskriterierne, som sendes til DSKiFs bestyrelse til formel godkendelse inden de sendes til DIF.

En ikke enig bestyrelse debatterede støtten/kompensation til A-løbere. Det blev besluttet, at dokumentet skal revideres. Bestyrelsen blev enige om, at der skal laves et oplæg som hele bestyrelsen skal godkende.

Vedrørende kompensation for træning til AKD atleter, så sender Henrik opgørelsen for LLR atleters træningsforbrug til Michael, som så laver et oplæg til en beregning af kompensationen. Ole tjekker beregningerne inden de sendes til Kim. Dette skal færdiggøres i maj.

B: Destinationer, træningsleverandører/samarbejde (Carsten, Simon, Henrik)

Simon informerede om, at man i SkisportDanmark er påbegyndt samtalerne med U14 og U16 atleterne og deres forældre. Ud fra de tilbagemeldinger der kommer fra atleterne omkring forventet træning samt deltagelse i konkurrencer i næste sæson, vil der blive lavet et oplæg til TRA, så de kan se hvor mange atleter samt hvor meget træning de kan forvente.

Henrik kontakter de atleter der er i FIS-alderen eller tæt på for at orientere dem om, hvilke tilbud der er i LLR.

SkisportDanmark arbejder på eventuelt at tilknytte en tutor/underviser på træningsturene som kan bistå atleterne med deres lektielæsning når de er af sted på deres træningsture.

Henrik orienterede om, at der havde været møde i styregruppen for LLR under FIS kongressen i Kroatien.

Man er blandt andet ved at have fundet et nyt sted for basen, men man har endnu ikke besluttet det endeligt.

Man har ansat Jernej Koblar som træner i LLR.

Der afholdes et orienteringsmøde den 11. maj for atleter der er interesseret i træne med LLR.

C: Organisation (Kim/Michael)

- Opdatering fra forårsmøderne hos FIS
 - Valg til Council bliver online
 - Flere nationer med mere end 1 deltager end i dag
- Forslag kommer op på september møder:
 - Regler for Entry League deltagelse
 - Max. antal løb for 1. og 2. års FIS-løbere
 - NC løb penalty på 20 punkter ift. 23 punkter til FIS-løb

Henrik orienterede de emner der blev debatteret på FIS kongressen i Kroatien. Flere af de forslag der var blevet forelagt, blev udskudt til mødet i september. Man følte, at der var for lidt data som grundlag til at tage nogle beslutninger.

Bestyrelsen talte om de forskellige forslag.

D: Økonomi og administration (Kim)

Kim kom med en kort orientering.

Ultimo maj skal der udsendes fakturaer til atleter der benytter AKDs tilbud.

E: Medlemmer og diverse partnere (Kim/Kuno/Carsten)

Intet til dette punkt.

F: Kommunikation og marketing

Kommunikationen med atleter/forældre er stadigvæk vigtig og samtalerne med atleter og forældre er en vigtig del af dette.

AKD skal være bedre til at orientere Skiteam atleter og andre atleter om de muligheder og fordele der er ved at træne med Lowlander.

4. Andre sager til behandling

- **Fastsættelse af dato for AKDs generalforsamling (bestyrelsen)**
Michael kommer med forslag til dato som besluttet på næste bestyrelsesmøde.
- **Person sag.**
Dette punkt blev behandlet uden for referat.

5. Evt.

intet til dette punkt.

6. Næste møde

06.06.2023 kl. 19.30-21.30

08.08.2023 kl. 19.30-21.30

Bestyrelsen blev enige om, at der er behov for endnu et møde i maj. Michael finder hurtigt en dato.

Note: Mødet den 6/6 blev udskudt til 12/6 og mødet den 8/8 blev aflyst. Opdateret 14/12 2023